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                 Orkanger Idrettsforening 

Forretningsorden OIF årsmøte 2025; 
 
1. Godkjenning av stemmeberettigede 

 
2. Konstituering 

a. Valg av dirigent 
b. Valg av referent 
c. Valg av to deltakere til å underskrive 

protokollen 
 

3. Godkjenning av forretningsorden, innkalling og 
sakliste  

 
4. Behandle foreningens årsmelding, herunder 

eventuelle gruppeårsmeldinger. 
a. Årsmelding styret 
b. Årsmeldinger utvalg og komiteer 
c. Årsmeldinger sport og idrett. 
d. Årsmelding OIF daglig drift.  
e. Kontrollkomiteens rapport 

 
5. Behandle foreningens årsregnskap 2024 med 

revisjonsberetning 
 

6. Behandle innkommende forslag 
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7. Fastsetting av medlemskontingent 2026 og 
aktivitetsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette 
aktivitetsavgift 
 

8. Vedta forenings budsjett 2025 
 
9. Vedta OIF’s organisasjonsplan 
 
10. Vedta OIF’s handlingsplan for 2025 

 
 

11. Foreta valg 
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Årsmøtesak 1:  

Godkjenning av stemmeberettiget. 

 

Årsmøtesak 2:  

Konstituering 

a) Valg av dirigent 

b) Valg av referent 

c) Valg av to deltakere til å underskrive protokollen 

Årsmøtesak 3:  

Godkjenning av forretningsorden, innkalling og saksliste. 

Forretningsorden 
 

1. Gjennomføring av årsmøtet 

Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og denne 
forretningsorden. 

Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til årsmøtet når 
dirigenten har gitt vedkommende ordet. 

2. Taletid 

Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på sakslisten, gis nødvendig taletid for å presentere 
forslaget. 

For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for andre og ett 
minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak. 

Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøte beslutte å; 

- Sette strek for de inntegnende talere 
- Sette strek for nye forslag 
- Øke antall innlegg 
- Endre taletid 
- Gi taletid til personer uten talerett 

Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid. 
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3. Behandling av forslag på årsmøtet 

 

Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele forslaget 
skriftlig til dirigenten og være signert av medlemmet. 

Forslag kan bare fremmes i saker som står på sakslisten. 

Etter at sakslisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av sakslisten trekkes uten at årsmøtet 
aksepterer dette. 

4. Stemmegivning 

Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse. Dirigenten skal klart angi hvilken 
sak det skal stemmes over. 

Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje ved å benytte 
skriftlig skjema. 

5. Protokoll 

Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har valgt til å føre 
protokoll. 

I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, hvem som er 
forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av avstemninger med antall 
for og imot og ev. blanke stemmer. 

Protokollen skal publiseres på forenings hjemmeside så snart den er godkjent. 
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Årsmøtesak 4:  

Årsmeldinger 2024 

Styrets årsmelding: 

Styret har i 2024 bestått av; 

Leder:   Eivind Selven 
Nestleder:  Atle Olav Larsen 
Styremedlem:  Trine Eggan Andresen 
Styremedlem:  Hege Berg 
Styremedlem:  Hermann Lund 
Styremedlem:  Oda Sterten 
Styremedlem:  Per Erik Gjelstad 
1.varamedlem: Kari Fossvoll  
2.varamedlem: John Forvik 
3.Varamedlem: Atle Olav Sognli 
 
Styret har avholdt 9 ordinære styremøter og behandlet 34 saker i årsmøteperioden.  
 
Styret har gjennomført OIF Kveld med avdelingene, for gjennomgang av rutiner og praksis i 
OIF. 
 
Det årlige julemøtet i Ulvåsen ble gjennomført i desember. 
 
AU (arbeidsutvalget) bestående av styreleder, nestleder og daglig leder har hatt jevnlige 
statusmøter gjennom hele perioden. 
 
Sentrale saker som har vært til behandling; 

o Økonomistyring 
o VA prosjekt Ulvåsen 
o Vertikalskjærer OIF anlegg 
o Revidering av lånegaranti på Flerbrukshuset med Orkland Kommune 
o Fremtidige prosjekter i OIF 
o Oppstart friidrett i OIF 
o Komite for 125 års jubileum for OIF i 2026 
o Utstyr turn Orklahallen 
o Harmonisering av leiepriser i Orklahallen/Orklandbadet KF 
o Ulvåsveien 

 
OIF har også i 2024 vært medarrangør av 17. mai representert ved Hermann Lund i 
samarbeid med FAU og Orkanger Aktivum. Arrangement ble gjennomført på Nedre 
Rømme/Idrettsparken som året før til stor suksess for alle involverte. Orkanger Aktivum og 
17 mai komiteen søkte Orkland kommune om midler til gjennomføringen av arrangementet, 
og arrangementet ble innvilget kr 25 000,-. 
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Flerbrukshus: 
 
Flerbrukshuset driftes som normalt, og det har i 2024 vært en gledelig økning i antall utleie 
på dagtid til blant annet Orkland kommune, St. Olavs Hospital og andre organisasjoner. Det 
har vært utleid til konfirmasjoner, barnedåper, bursdager, begravelser, møter osv. I tillegg 
blir huset brukt av Røde Kors og Orkanger Aktivum.  
 
Russegrupper fra Orkdal VGS vasker huset fast to ganger i uken. 
 

Årsmelding utvalg og komiteer: 

Anleggsavdelingen; 
 
Styret har i 2024 bestått av; 
 
Leder:   Knut Arve Steen 
Styremedlem:  Grethe Vullum (klubbhuset) 
I tillegg har daglig leder Anders Rotstigen Skjøld fungert som kasserer for anlegg. 
 
Styrearbeidet har vært preget av godt internt samarbeid muntlig, og det er lagt ned en stor 
innsats i Idrettsparken i 2024. Det er ikke avholdt noen styremøter i denne perioden. 
 
OIF anlegg har i 2024 blant annet jobbet med gressbanene, vedlikehold og drift av 
kunstgressbanene, miljøtiltak i forbindelse med kunstgressbanene i Idrettsparken og 
vedlikehold av utstyr/maskinpark. 
 
Klubbhuset: 

Klubbhuset har i 2024 blitt driftet på normal måte, med stor ekstern utleie spesielt i helgene. 

Garasjegjengen: 
Garasjegjengen har i 2024 bestått av Knut Arve Steen – Per Gunnar Berg – Stein Erik Berg – 
Geir Solbu – Kjell Morten Hansen - Inge Landstad - Bjørn Atle Prestmo og Martin Solligård. I 
tillegg har garasjegjengen mange gode hjelpere som bidrar på enkelt prosjekter.  
Dette er en gjeng som har skapt et godt miljø, og som gjør en stor jobb med å holde 
Idrettsparken vedlike både vinters- og sommertid. 
I tillegg rettes en stor takk til alle som bidrar med små og store oppdrag på vegne av OIF 
anlegg både sommers- og vinterstid.  
Garasjegjengen og noen flere har også hatt oppdraget med å holde IKAS baner åpne for 
trening i vinterhalvåret og også å holde ordne på de samme baner i sommerhalvåret. Dette 
godtgjøres av IKAS med kr. 125.000, - pr år.  
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Løypekjørerne: 
Løypekjørere har i 2024 bestått av Jan Tormod Sæthre, Terje Ebbesen, Stig Brian Olsen, 
Rudolf Gjengstø, Roger Olsen, Rune Sæthre, Øyvind Hukkelås, Johan Svorkmo og Martin 
Lund. 
 
De har preparert lysløypa og markaløypa (ca. 30 km), og det har blitt gjennomført over 100 
timer med dugnad i løpet av sommeren og vinteren i 2024.  
 
Ulvåshytta: 
 

Styret har i 2024 bestått av; 

 

Leder:  Mona-Iren Ebbesen 

Kasserer: Bente Kalland 

Sekretær:  Ole Roar Bonvik 

Styremedlem: Per Roar Strand 

Styremedlem: Bjørn Krokdal 

Styremedlem: Rolf Bjarne Semb 

Hytteansvarlig: Ingrid Skirstad 

 

Styremøter 

Det er avholdt 3 styremøter, hvor 17 saker er behandlet.  

Av saker som har vært til behandling kan nevnes vedlikehold av hytta, søndagsåpen hytte, 
branntilsyn, rekruttering av vertskap, nye dører, maling av kjøkken, utleie, renseanlegg og 
prosjekt for tilkobling av kommunens vann- og avløpsnett. 

 

Økonomi 

Utgiftene for å drive hytta har økt de siste årene, og det er viktig at hytta leies ut slik at vi får 
penger til vedlikehold og oppgraderinger. I 2024 var det veldig mye utleie sammenlignet med 
tidligere år. 

 

Aktivitet: 

Tilbudet om søndagsåpen hytte har vært godt besøkt gjennom hele kalenderåret. Utleie har det 
begynt å ta seg opp igjen. Det er fortsatt populært å leie hytta til møter, bursdags- og 
konfirmasjonsselskaper. Nytt av året har vært at flere familier har lagt familieselskap i romjula til 
hytta. 
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Dugnadsgjengen har i år, som tidligere, stilt opp og tatt forefallende arbeid i og rundt hytta. 
Vedlikehold av grøntareal, vedhogst, bålplasser og sittegrupper på sommers tid og snømåking på 
vinter.  

Etter sommeren ble det etablert et moderne renseanlegg på avløpet på hytta. Eksisterende 
slamavskiller med tilknyttet sandgrøft ble etablert i forbindelse med oppføringen av hytta i 1997, og 
tilfredsstilte ikke dagens krav til avløp. Slamtank på gammelt anlegg ble rengjort, og ligger nå som 
reserveanlegg mot nytt renseanlegg. 

8. november hadde vi branntilsyn i hytta, tilbakemeldingen var at vi hadde jobbet godt med 
brannvern og at vi måtte fortsette videre med dette. 

Orkland kommune sitt prosjekt med fremføring av vann til Ulvåshytta fra høydebassenget på 
Domhaugen ble igangsatt 18. november. I samme grøft er det også gjort avtale med Svorka om 
leveranse av ny fiber-basert bredbåndslinje frem til hytta. Arbeidet forventes ferdigstilt i mars 2025. 

Tradisjon tro ble året avsluttet med julemøte for styret og dugnadsgjengen i Damphuset 16. 
desember. 
 

Planer for det kommende året 

Vi har planer om å skifte gulv på kjøkkenet, samt skifte to vindu mot parkeringsplassen. 

 
Ulvåsveien: 
 
OIF har etter avtale med familien Richter ansvaret for driften og vedlikeholdet av Ulvåsveien 
både sommer- og vinterstid.  
 
OIF har inngått avtale med Orkla Mardahl AS om vedlikehold av veien, og takker Orkla 
Mardahl AS for godt samarbeid i 2024.  
 
OIF har inngått en midlertidig avtale med Orkland kommune om fortsettelse av tilskuddet på 
kr 110 000,- inntil videre avklaring om veien blir kommunal eller privat.  
 
Stikomiteen: 
 
Stikomiteen har i 2024 bestått av; Bjørn Krokdal (leder), Per Johan Sæterbakk, Kjell Røe, Per 
Morten Krokdal, Helge Wåtland. Einnun Krokdal må også nevnes, som stadig produserer 
figurer og setter disse ut på den populære opplevelsesstien i marka. 

Stikomiteen har et godt samarbeid med løypekjørerne, Ulvåshytta og orienteringsavdelingen 
(stolpejakten). 

2024 har vært en meget aktivitet år for stikomiteen, og har i 2024 gjennomført følgende; 

Rydding; 

- 11. mars rydding langs skiløypa mellom Ulvåsen og litt forbi krysset til Årlia 
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- 3 mai ryddet vekk et ei stor gran over stien mellom Raudhåmmårn og 

Krokdalsutsikten, samt flere andre trær som har blitt hengende over stinettet i 
området 

- 19 desember ryddet vekk trær hengende over skiløypa fra Ulvåshytta opp mot krysset 
til Årlia. 

Stikomiteen har også hugget ned og ryddet rundt Ulvåshytta. Her ble også et stort grantre 
fjernet, som begynte å lene seg mot Ulvåshytta. Bjørk og kratt ble også fjernet. Takket være 
stikomiteen kom den flotte hytta frem i all sin prakt. Dette arbeidet har ført til mye 
vedkapping/kløyving, som har blitt lagt i sekker og stablet i garasjen til Ulvåshytta. Veden blir 
brukt til gaupahukene i området til Ulvåshytta.  

Per Johan Sæterbakk og Kjell Røe har lagt platting til søppeldunkene ved hytta. De har også 
laget en utvending trapp ned til kjelleren på hytta.  

Stolpejakten: Også i 2024 har stikomiteen samarbeidet med orientering om stolpejakten. 
Først og fremst med forberedning og utsettelse/innhenting av stolper. 29 april ble det satt ut 
stolper på Orkanger og 15 mai i Ulvåsmarka av komiteen. Per Johan Sæterbakk hjelper 
stolpejakten med vedlikehold av stolpene gjennom og etter sesongen. Mye arbeid for 
komiteen, men moro å bidra til en suksess som stolpejakten er. 

Gloppelegging:  

Arbeidet med gloppelegging startet allerede sist vinter med å kjøre ut planker til Årlia. 
Tidligere har det blitt kjørt ut planker til Rødåsen. 6 juni startet komiteen med å legge 
klopper ved Årlia mot Rødåsen. Dette arbeidet ble ferdig i løpet av sommeren. Plankene som 
ble lagret ved Rødåsen ble også lagt ut i løpet av sesongen, som gjør at det nå er mulig å gå 
med tursko mellom Årlia og Rødåsen. Komiteen la også ut planker ved Stormyra og snarveien 
over lysløypa opp Buvikløypa.  

Av andre oppgaver har komiteen vedlikeholdt vm løypene, som har gitt et positivt tilskudd til 
marka, og som også er svært populære. Reparert flaggstange ved Ulvåshytta. Ryddet kratt på 
taket av Ulvåshytta og Olavsbu. I forbindelse med dette arbeidet med det også plukket 
tyttebær. 

Takk til Orkanger IFs hovedstyret som gir oss muligheten til å få til alt dette. Både økonomisk 
og gode ord og inspirasjon. 

Skotthyll: 
 
Skotthyll har i 2024 også hatt en stabil aktivitet, og har ukentlig aktiviteter ved Orklahallen 
og deltatt på ulike konkurranser rundt i Trøndelag. 
 
Ola Lorentzen – Åsmund By og Reidar Omland har ansvaret for skotthyllgjengen i OIF. 
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Årsmelding avdelinger sport/idrett: 

Atletavdelingen; 

Atletavdelingen leier fremdeles lokaler hos Orkdal MC klubb på Fannremsmoen. Avdelingen 
har også i 2024 administrativt vært underlagt hovedstyret. Ingen endringer på treningstilbud 
til brukerne. Helge Klungland har representert OIF i ulike konkurranser, og ble blant annet 
Norgesmester i benkpress utstyrsfritt i klassen Veteran 60-69 år.  

 

Fotballavdelingen; 
 

Styrets sammensetning 

Leder: Mona Iselin Svanholm 

Nestleder: Stein Atle Gangås 

Styremedlem: Tor Arne Martinsen 

Styremedlem: Angelique Oddli 

Styremedlem: Ingrid Stenvik satt frem til sommeren  

Styremedlem: Jon-Arve Isdal  

Styremedlem: Jon Jenssen  

 

Styrets arbeid 

Styremøter 

Det er avholdt 6 styremøter, hvor 35 saker er behandlet. 

Styret har deltatt på møter i regi av Trøndelag Fotballkrets, med naboklubbene, og internt i 
OIF.  

Økonomi 

OIF fotball går i 2024 med et lite overskudd. Orkla Sparebank Cup er den viktigste 
inntektskilden for fotballavdelingen. 

Aktivitet: 

OIF fotball består av i overkant av 500 fotballspillere, og bortimot 100 trenere/lagledere. 

Det har spesielt gledelig vært økt antall spillere på juniorsiden opp mot voksen fotballen. I 
tillegg stiller klubben med lag på guttesiden fra 6 år og opp til senior, mens på jentesiden 6 
år opp til J15. 
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Arrangementer: 

- Orkla Sparebank Cup 
- Hermetikken 
- Jentecamp 
- Straffesparkkonkurranse 
- Førjulscup 

 
Utfordringer: 

Det har vært utforendrende å rekruttere personer inn til styret, utvalg og arrangementer. 
Håper på bedring og mer fokus på dette området i 2025. 

Kioskvognen har dessverre ikke fått stått i fred, og vi har dessverre opplevd mange innbrudd 
i vognen denne sesongen. Som førte til at vognen ble stengt for høstsesongen. 

 

Lokalmiljø 

Avdelinga ønsker å stå fram som en ansvarlig aktør, og et viktig bidrag i lokalmiljøet. OIF 
fotball jobber i et bredere perspektiv enn kun det rent sportslige.  

Vi ønsker fremfor alt å framstå som en klubb med holdningssterke spillere og ledere i alle 
ledd. Dette skal gjennomsyre all aktivitet i avdelinga. 

OIF Fotball ønsker spesielt å vektlegge holdningsarbeid, samhold og inkludering av alle i vår 
virksomhet. Vi ser på vårt arbeid som kriminalitetsforebyggende og helsebringende.  

 

Idrettsparken 

Idrettsparken har alltid vært et viktig samlingspunkt for folket på Orkanger. En møteplass for 
alle, uansett kjønn, status, alder eller etnisk opprinnelse.  

Banesituasjonen er meget tilfredsstillende det meste av året, og fotballavdelingen ønsker å 
rette en stor takk til OIF Anlegg, som sørger for gode forhold på både gressbaner, 
kunstgressbaner og omliggende områder. 

 

 

OIF fotball takker nye og gamle medhjelpere for innsatsen i 2024! 
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Friidrettsavdelingen: 
Ingen organisert aktivitet i friidrettsavdelingen i 2024. Her mangler det et styre og ildsjeler 
for å få gang et godt tilbud for de som er interessert i friidrett.  
 
I 2024 arrangerte Hovedstyret for femte året på rad Orkland EnergiMila, og vi opplever god 
deltakelse og gode tilbakemeldinger fra både løpere, støtteapparat osv. Nytt av året var at 
det også ble arrangert et barneløp før 5 km, hvor 50 barn deltok. 
 
I etterkant av Orkland Energimila har hovedstyret mottatt henvendelse fra foreldre som 
kunne tenke seg å starte opp friidrettstreninger i regi av OIF. Hovedstyret ved leder og daglig 
leder har gjennom høsten 2024 gjennomført møter, og det er planlagt oppstart av 
friidrettstrening på ungdomsskolen etter nyttår. 
 
Løpegruppen til Svorkmo NOI brukte også i 2024 banen til trening (2 ganger i uken).  
 
Friidrettsanlegget brukes mye av trimmende, skolene, og andre til ulike arrangementer og 
egentreninger. 
 
Idrettsmerkeprøvene: 
Idrettsmerkeprøve er ikke blitt gjennomført i 2024. 
 
 
Håndballavdelingen; 
 
Styrets sammensetning 

Leder:    Øyvind Togstad 

Leder Marked & Økonomi:  Berit Kvåle 

Leder Sportslig:  Heidi Berg Bjerkan 

Leder Teknisk:   Vacant 

Kasserer:   Marthe Togstad 

Sekretær:   Bjørn Almli 

Valgkomite:   Vacant 

 

Styrets arbeid 

Det er avholdt 3 styremøter, hvor 21 saker er behandlet. 

Det er i 2024 blitt avholdt flere møter i ulike fora med OIF Håndball som arrangør, d.v.s 
styremøter, trener-/lagleder-/dommermøter, og møter med naboklubber og sone Orkdal. 
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Spesielle oppgaver: 

OIF Håndball ble i 2023, som en av de første klubbene i Norge lisensiert innenfor Nivå 1, 
«Klubbhuset» som dette kalles i NHF. OIF Håndball oktober 2024 sertifisering med nivå 2 i, 
den første klubben i NHF Region Nord og klubb nr.2 i Norge som innehar denne 
sertifiseringen.  

Økonomi 

Markeds-/Økonomiutvalget har i siste periode bestått av: Berit Kvåle (leder), Marthe Togstad 
(kasserer) og Bente Kristin Årbogen Andersen (ansvarlig aktivitetsavgift) 

OIF Håndball har et regnskapsmessig overskudd på kr.23` for 2024, etter et underskudd på 
kr.240` foregående driftsår. Styret jobber systematisk med å holde utgiftene nede, som har 
ført til at avdelingene har en god og solid EK. I tillegg er gode sponsorer/samarbeidspartnere 
viktig for driften av håndball. Andre viktige inntektskilden for avdelingen er seriekamper, de 
to mini/10 årsturneringene, den årlige talentsamlingen i regi av NHF Region Nord og salg av 
julekalendre. 

Aktivitet: 

Sportslig Utvalg (SpU) har siste periode bestått av: Heidi Berg Bjerkan (leder) - Ida Carin Dahl 
(minileder) - Synne Togstad (dommeransvarlig) - Morten Moe (medlem) og Tor Kristian 
Haugan (medlem). 

OIF Håndball har siste sesong stilt med jentelag i de fleste årsklasser, og spesielt gledelig er 
det at vi nå også har guttelag i nesten alle årsklasser 

På seniorsida stiller OIF Håndball i år for første gang med tre damelag, ett i 2. div, ett i 4. div 
og ett i 5. div.  

Det jobbes godt i klubben, både med bredde og med de som ønsker å strekke seg litt ekstra, 
og vi har flere spillere som deltar på ulike spillerutviklingstiltak i regi av NHF RN. 

OIF Håndball har ellers et godt samarbeid med Orkdal, og har pt samarbeidslag på G12. 
Denne sesongen har vi også hatt samarbeid med Molde på J18/20. 

OIF Håndball har hatt stor vekst i dommerrekrutteringa de siste årene. Det er blitt jobbet 
systematisk for å få rekruttert egne dommere og skape et dommermiljø i klubben. 

Høsten 2024 var OIF igjen arrangørklubb for et rekrutteringsopplegg fra NHF som heter 
«Kast ballen». Barneskoler som sogner til OIF Håndball ble invitert gjennom både flyers og 
oppsøkende virksomhet/direkte kontakt. I år deltok elever fra Evjen og Gjølme skole.  
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Aktivitetstall 2024 (bet medl) 

  0 – 5 år 6 – 12 år 13 – 19 år 20 – 25 år 26 år og eldre Totalt 

Kvinner 1  99  101  25  75 301 

Menn    96  80  13  32 221 

Totalt  1  195  181  38  107 522 

 

Om mulig utviklingen av antall aktive i avdelingen 

  2020 2021 2022 2023 2024 

Kvinner 315 220 234 297 301 

Menn  109 182 178 205 221 

Totalt  424 402 412 502 522 

 

Arrangementer: 

Teknisk Utvalg (TU) har denne sesongen bestått av: Berit Kvåle (fungerende leder), Rune 
Løkken (ansvarlig sekretariat) og Marthe Togstad (ansvarlig kiosk/billetter). 

TU står ansvarlig for innkalling av personer til kiosk/sekretariat/billettsalg, innkjøp av varer til 
kiosk, og teknisk gjennomføring av kamper og turneringer.         

OIF Håndball har i 2024 arrangert rundt regnet 160 seriekamper i Orklahallen! 

Og i tradisjon har også OIF Håndball arrangert to Mini/10-årsturneringer - en i mars og en i 
november  

Utfordringer: 

-  Beholde og øke rekrutteringen i avdelingen 
- Anleggsleien i Orklahallen 

Planer for det kommende året 

• Fortsette å la «klubben være sjef» framfor enkelt lag og personer.  

• Følge de planer, rutiner og prosedyrer vi har utarbeidet ifbm Nivå 2-sertifiseringen 

• Fortsatt holde avdelinga samlet, og være en del av en breddeidrettsklubb 

• Ikke stresse resultatmål og ikke la spillere i aldersbestemte klasser snakke om 
«satsing» 
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Orienteringsavdelingen; 

Styrets sammensetning; 
 
Leder:    Anders Solstad 
Nestleder:   Jan Egil Ruud 
Sekretær:   Tore Kanestrøm 
Styremedlem:  Rolf Wærnes 
Styremedlem:  Ken Pettersen 
Kasserer:   Anders R Skiøld 
Materialforvalter:  Mette Moa 
Varamedlem:   Heidi Flå 
Valgkomite:   Ann Karin Evjen 

Øivind Østeggen 
 
Styremøter 
Det er avholdt 3 styremøter, hvor 14 saker er behandlet. 
 
Spesielle oppgaver: 
 
Leder deltok sammen med representant fra Børsa IL på terminlistemøtet i STOK. Der ble 
OIF og Børsa IL tildelt KM mellomdistanse 8. juni. I desember var leder på møte i O/G 
karusellen hvor sesongen 2024 ble oppsummert og ny sesong ble planlagt. Styret i 
avdelingen ble også invitert på møte med Børsa IL for å diskutere videre samarbeid. 
Børsa IL har vært en tett og god samarbeidsklubb ved flere av våre arrangementer, men 
nå sliter veldig med å få med folk i styre og stell. Vi ble enige om å hjelpe så godt vi kan 
spesielt med tekniske oppgaver på arrangement og kartarbeid. 
 
12. november arrangerte vi avslutningskveld for Stolpejakt, Tur-O og premieutdeling for 
klubbmesterskapet. 
 
Økonomi 
Vi har de senere årene investert i nytt kart over et større område. Kartet Jyståsen blir trolig 
ferdigstilt i løpet av 2025. Dette kartet er en spleis med Børsa IL og er på cirka 20 km2. 
Sammen med det reviderte og utvidete kartet over Ulvåsen, har vi nå et 
sammenhengende kart på om lag 35 km2 av svært god kvalitet. Det er brukt midler som 
er spart opp gjennom flere år med større arrangementer. Kartene er allerede brukt på 
kretsmesterskap både i 2023 og 2024. 
 
Aktivitet: 
Som hovedarrangør av Stolpejakten er vi svært stolte over den store aktiviteten vi klarer 
å skape. Sammen med Meldal SK, Løkken IF, OIL og Krokstadøra IL ble 210 stolper 
plassert ut rundt om i nærmest hele kommunen. Det ble registrert hele 3597 stolpejegere 
og disse stemplet inn 115950 besøk. 36 deltagere var på alle stolpene. 
Tradisjon tro hadde vi også i år 70 Tur-O poster ute på sommeren. Her fikk vi 83 
registrerte deltagere, men trolig har noen flere deltatt uten å registrere seg ved 
sesongslutt. I tillegg var 20 ski-Tur-O poster satt ut rundt Sainnen-løypa i Ulvåsmarka. 
Her hadde vi 16 deltagere. 



                 Orkanger Idrettsforening 
 
15. april hadde vi O-lek for barna på OIL all-idrett ved Follo. 
 
Jan Egil Ruud hadde også 2 dager med aktivitet for 8. og 9. klasse ved Orkanger 
ungdomsskole. Her fikk de prøve seg på stjerne-orientering samt et par enkle løyper med 
utgangspunkt i Ulvåshytta. 
 
På våren prøvde vi også å dra i gang O-treninger for 4-7 klasse. Vi klarte ikke å nå fram 
og ingen møtte opp de 2 kveldene vi var klare ved Ulvåshytta. 
 
Ved de faste treningene vi har hver uke gjennom hele sommeren deltar om lag 15-25 
løpere. Dessverre er et fåtall av disse under 20 år. 
 
Arrangementer: 
1. mai var det Finn-fram-dag ved Klubbhuset i Idrettsparken. Her markerte vi åpningen av 
et kart for Stolpejakten. I tillegg var det et par enkle O-løyper og flere O-aktiviteter. 
 
8. juni arrangerte vi KM mellomdistanse sammen med Børsa IL. Samlingsplass var 
Seljan skihytte og John Henry Hammer var løypelegger. 168 deltagere fikk prøve seg på 
løypene og vi fikk mange gode tilbakemeldinger på arrangementet, kartet og løypene. 
 
Gjennom sommeren arrangerte vi 10 treningsløp. Et av disse var klubbmesterskapet hvor 
Frode Haugskott fra Trollelg var løypelegger. 10 løpere fra OIF deltok. Nærmest alle ble 
klubbmestre! 
 
14. august arrangerte vi vårt løp i O/G-karusellen. Ola Grendal var løypelegger og løpet 
gikk fra Oksbåsen. Totalt 52 deltagere stilte til start, og 8 av disse var fra OIF. 
 
Utfordringer: 
Rekrutteringen av yngre i klubben er vår største utfordring. Vi føler vi prøver, men har 
ikke truffet veldig godt så langt. I 2025 vil vi forsøke mere aktivitet rettet mot 
bedriftsnettverket Knytte. Vi håper disse voksne kan dra med sine barn ut i skogen. 
 
Planer for det kommende året 
• Ukentlige treninger 
• Stolpejakt, Tur-O og ski-Tur-O. 
• O/G karusell 4. juni 
• Bedriftsløp 12. august, Ulvåsen 
• Friluftslivets år 2025: «kurs i kart og kompass» rettet mot Knytte og et nytt 
konsept «Tur-O-High-Five». 5 egne Tur-O poster på spesielle utsiktspunkter i 
kommunen. 
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Skiavdelingen; 
 
Styret har per dags dato intet styre, men daglig leder Anders Rotstigen Skjøld har fungert 
som administrativ leder i perioden.  
 
Eneste aktivitet i avdelingen har vært gjennomføringen av Johan Evjens Minnerenn. 
 
OIF har mange frivillige som legger ned et stort arbeid for å holde lysløypa og markaløypa i 
god stand. Styret takker alle som bidrar til OIF ski, og håper at enda flere vil bidra neste 
sesong. 
 
Svømmeavdelingen; 

 
Leder:     Elena A. Selbekk  
Nestleder:    Joachim Vorland 
Kasserer:    Tone N. Auran 
Sekretær:    Siri Løvås 
Foreldrerepresentant:  Svetlana Lisovska 
Materialforvalter:   Monica Sue-Chu  
Svømmeskoleansvarlig Rosanna Matthäus 
 

Styret  
Det har vært avholdt månedlige styremøter, totalt 10 ved fysisk oppmøte. Vi har behandlet 
46 saker.  
 
Noen av sakene vi har tatt opp er: 
 

- Svømmetrening 
- Svømmeskolen  
- Svømmekurs/svømmetrening for voksne 
- Samarbeid med Orklandbadet og økonomi 
- Terminlister vår og høst 
- Politiattester 
- Kompetanseheving hos instruktører 
- Økonomi og budsjett 
- Dugnad 

 
Svømmeskolen 
Det har vært avholdt 6 kursrunder med 50 svømmekurs til sammen, for barn og unge, og for 
voksne.  
 
Med to kurskvelder i uken hadde vi til sammen 285 deltakere på svømmeskole og 8 
deltakere på voksen. 
 
I de periodene vi har kunnet hatt svømmeopplæringen har vi hatt 8 dyktige instruktører som 
har gjort en kjempeinnsats i og ved bassenget. Disse er: Rosanna Matthäus 
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(Svømmeskoleansvarlig), Elise Meland, Anastasija Lisovska, Una Marie Bjørnsvik 
Johannnesen, Rikke Aarstein, Mali Eriksen, Alexander Selbekk, Sander Løvås. 
 
Alle instruktører har gjennomført og bestått den årlige livredningsprøven i 19.08.2024. 
 
Vår og høst 2024 prøvde vi med 3 runder med svømmekurs og svømmetrening for voksne. 
Det ene kurs ble gjennomført i opplæringsbassenget, med Elise Meland som instruktør. De 
to treningene for voksne ble gjennomført i konkurransebassenget av treneren Oda Vuttudal. 
Treningen. Det var 8 deltakere på kurset, men det ser ut som det er flere interesserte. 
Klubben skal prøve å gjennomføre flere kurs for voksne fremover på ulike nivåer. 
 
Svømmetrening 
 
Gjennom 2023 hadde vi 24 svømmere i 1.termin (vår 2024) og 28 svømmere i 2.termin (høst 
2024) fordelt på 3 grupper: Delfin, Hai, C-gr. og A-gr. 
 
I 2024 deltok vi på flere stevner, blant annet i Trondheimsmedleyen, Kobbklysa, 
Levangersprinten, Julelauget, Namsos-cup og LÅMØ.  
 
Trenere i 2024 var Oda Vuttudal og Rosanna Matthäus; trenervikar er Elena A. Selbekk.   
 
Takk til alle dere for en utmerket innsats i året 2024! 
 

Økonomi 
Årsresultatet viser et overskudd på kr.196 943,-.    
 
Det har vært 2 dugnad og klubben tjente kr. 15.000 på det. 
 
Utgiftene ift. halleia var høy i 1.termin 2024. I høst 2024 meldte Hovedlaget en sak til politisk 
behandling om harmonisering av prisene for halleie. Saken går på at svømmere må betale 
ganske mye sammenlignet med andre idretter. Det er også en av årsakene til at antall 
svømmere går ned. Samtidig ble det inngått en midlertidig avtale med Orklandbadet om at 
svømmere fikk gratis inngang til treninger uten å måtte kjøpe abonnement i bassenget. 
Politikerne behandlet saken som en orienteringssak. Saken meldes på nytt i 1. termin 2025. 
Avtalen med Orklandbadet om gratis inngang for svømmerne under treningen ble forlenget 
ut 1.termin 2025.   
 

Vi takker alle medlemmer, foresatte og styremedlemmer for god innsats i året som har 
gått, og ønsker lykke til i 2025. Vi ser frem mot mer aktivitet i Klubben! 
 

Styret OIF svømmeavdeling 
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Turnavdelingen; 
 

Styrets sammensetning 
Leder: Carina Rømme 

Medlemsansvarlig: Carina Rømme 

Kasserer: Ranveig Elven 

Sportslig ansvarlig: Ingvild Værnes 

Matrialforvalter: Sondre Garberg 

Treneransvarlig: Viktoria Strøm 

Sponsoransvarlig/Styremedlem: Espen Broholm 

Trenerrepresentant: Trine Eriksen Ekli 

Sekretær: May Wenche Stenvik Misund 

 

Styrets arbeid 
Styremøter 

Det er avholdt 5 styremøter, hvor 26 saker er behandlet. 

Vi har deltatt på samarbeidsmøter mellom fotball, håndball og turn. 

 

Aktivitet: 

- BKTS frøya 7.-9. juni 2024. 

118 deltakere, 54 trenere/ledere. 

- Opplandspokalen på Lillehammer 12-14 april: 
- Kretsmesterskap i Malvik 27. april:  

Vi stilte med tre lag og ni kjøringer totalt, med pallplass på alle kjøringer. Det var veldig gøy 
og en stor opptur fra Lillehammer to uker tidligere . 

- CampOllerup 4-9. august  
22 utøvere og 2 trenere reiste en uke til Danmark på treningsleir. Ei uke fylt med mye 
turning, nye bekjentskaper og mye gøy! I år reiser vi med 19 utøvere og 2 trenere fra 
Orkanger, samt 3 fra Røros turn og 14 fra Meldal sportsklubb.  

 

- Regional troppskonkurranse i Trondheim 27. oktober 

Vi stilte med to lag i rekrutt, ett i junior kvinner og ett i junior miks. 

- Ørland Open 9. november 
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Her stilte vi med to oppvisningstropper i åpen klasse. Jentene på 5-7. klasse deltok i sin aller første 
konkurranse, og det var definitivt noe som fristet til gjentakelse. 

- Buskerudtrampetten 15-17. november:  

Mange gode prestasjoner, og ei veldig fin og sosial helg i Drammen! Å se at vi plasserer oss i topp 10 
på en konkurranse med utøvere fra hele Norge er gøy. 

Medlemmer  

Vi har til sammen 239 aktive jenter og 35 aktive gutter.  

Arrangementer: 

Juleavslutning i desember 

 

Trener tetthet og kursing 2024: 

Vi har i år hatt 18 trenere og 3 hospitanter på vårsemesteret, samt 23 trenere og 7 hospitanter på 
høstsemesteret. Det viser til god rekruttering av nye trenere, samt fokus på å også beholde de vi har. 
Flere av trenerne på høstsemesteret er foresatte som selv har turnet for oss tidligere.  

En viktig del av å beholde trenere, samt heve kvaliteten er å få kurset våre trenere og hospitanter. 

 I løpet av 2024 var flere trenere på kurs, primært avholdes kursene lokalt.  

 

Utfordringer: 

- Trenerkabel 
- Rekruttering av gutter. 

 

Plan for kommende år (utenom aktivitetsdag for gutter) 

Deltakelse på BKTS 2025 i Rissa 13.-15.juni 

Kretsting 29.-30. mars Stjørdal 

Opplandspokal 

Camp Ollerup 2025 

 

Dans: 

Det har ikke vært aktivitet i dans for sesongen 2024. 

 

Se for øvrig egne årsmeldinger fra avdelingene. 
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Årsberetning daglig drift: 

Daglig leder 
Daglig leder har kontor i OIF sitt flerbrukshuset i Idrettsparken. 
Daglig leder deltar på de fleste styremøtene hos stort sett alle avdelingene i OIF gjennom 
året. I tillegg har daglig leder deltatt på ulike samlinger i regi av Trøndelag Idrettskrets. 
 
Drift: 
OIF hadde 1750 registrerte medlemmer ved utgangen av 2024. Det jobbes kontinuerlig med 
å holde medlemsregisteret oppdatert, og det vil i 2025 jobbes mot å øke medlemstallet. 
 
 
Hjemmeside/sosiale medier: 
Hjemmesiden (www.orkanger-if.no) har i 2024 hatt 44015 besøk, med 98 465 sidevisninger 
og 73 591 unike sidevisninger. Mest besøkte side er som tidligere Ulvåsen med sitt 
webkamera som har visninger,  
Informasjon om hjemmesiden er hentet fra statistikkbasen piwik.exigo.no 
 
OIF sin hovedside på Facebook har ved årsskifte 1011 følgere. OIF sine avdelinger har åpne 
facebook kontoer som blir brukt aktivt som kommunikasjonskanal. Flere avdelinger har tatt i 
bruk Spond som kommunikasjonsplattform, og dette er den offisielle plattformen i OIF. 
 
Materiell/utstyr: 
Listen over utstyr i OIF er en oversikt over materiell som finnes i avdelingen med en anslått 
verdi over kr 10 000,-. Listen er laget etter innspill fra avdelingene og er et vedlegg til 
årsberetningen. Listen skal gi en god oversikt over materiell som finnes i OIF. 
 
Representasjon: 
Atle Olav Larsen har vært styremedlem i IKAS. Representant fra fotball har vært Stein Atle 
Gangås frem til sommeren 2024, etterfulgt av Stein Ove Aanonsen.  
 
Stein Ove Aanonsen har vært OIF’s representant i Orkdal/Orkland Idrettsråd. 
 
Rudolf Larsen plass: 
Plassen ble bygd av OIF anlegg i 2014 på dugnad etter finansielt tilskudd fra Orkanger 
Aktivum. Plassen ble navngitt som Rudolf Larsens Plass til minne om den jobben Rudolf 
Larsen har betydd for utviklingen av OIF og Idrettsparken.  
OIF anlegg vedlikeholder plassen på vegne av OIF. De holder plassen i orden gjennom 
sommerhalvåret. Plassen blir mye brukt av både små og store gjennom året. 
 
Politiattester: 
Styret skal avkreve politiattest av alle ansatte og frivillige som skal utføre oppgaver for 
idrettslaget som innebærer et tillits- eller ansvarsforhold ovenfor mindreårige eller 

http://www.orkanger-if.no/
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mennesker med utviklingshemming. Kari Fossvoll og Anders Skjøld har vært oppnevnt som 
ansvarlige for å håndtere ordningen. 
 
Grasrotandelen: 
Grasrotandelen har blitt behørig markedsført og har gitt kr 229 969,- til OIF i 2024. 
 
Utmerkelser: 
 
Æresmedlem og diplom: 
 
Ikke utdelt i 2024 
 
Prestasjonspokalen: 
 
Ikke utdelt i 2024 

 

Orkanger 10.03.2025 

 

 

 

……………………………….  …………………………….. …………………………………. 

Eivind Selven   Atle Olav Larsen  Per Erik Gjelstad 

Leder     Nestleder   Styremedlem 

 

……………………………..  …………………………….. …………………………………. 

Oda Sterten    Hege Berg   Hermann Lund 

Styremedlem   Styremedlem  Styremedlem 

 

………………………………  

Trine Eggan Andresen 

Styremedlem 
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Årsmøtesak 5: 

Behandle forenings årsregnskap 

Revisors beretning/årsregnskap med årsberetning, Resultatregnskap, Balanse, 
Noter. 

Beretning fra kontrollkomiteen 

Vedlegg nr. 1 

Vedlegg nr. 2 

 

Årsmøtesak 6: 
Behandle innkommende saker 

Ingen innkommende saker 

 

Årsmøtesak 7: 
Fastsetting av medlemskontingent og aktivitetsavgift 

Styrets forslag: 

Medlemskontingent i OIF for 2026 foreslås opprettholdes på dagens satser; 

Barn:   kr 150,- 

Voksen kr 250,- 

 

Gruppestyrene gis fullmakt til å fastsette aktivitetsavgiften i kommende 
årsmøteperiode, i dialog med styret i Orkanger IF. 

 

Vedtak: 

 

Årsmøtesak 8: 
Vedta budsjett 2025 

Budsjett for OIF inkl. Hovedstyret og avdelingene 
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Vedlegg nr. 3 

 

Årsmøtesak 9: 
Vedta OIF’s organisasjonsplan 

Organisasjonsplan for OIF (Overordnet, Hovedstyret, Avdelingene Sport/idrett 
og utvalg/komiteer). 

Vedlegg nr. 4 

 

Årsmøtesak 10: 

Vedta Handlingsplan OIF 2025 

Handlingsplan for OIF for det 2025 

Vedlegg nr. 5 

 

 

Årsmøtesak 11: 
Foreta valg OIF 

Oppsett fra valgkomite og valg i avdelingene 

Vedlegg nr. 6 

 

Orkanger IF takker også alle samarbeidspartnere og støttespillere for bidrag og 
støtte i 2024. 
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